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Abstract (en)
A bell-crank operating mechanism (28) of a circuit breaker with moulded case includes a pivoting grip (23) for opening or closing the circuit breaker
and rearming the latch (26) following tripping. The grip (23) carries a rearming roller (38) which cooperates with a cam surface (39) of the latch
(26), which surface has a first cam section (41) and a second cam section (42) which are separated by a point of change of slope (40). The second
section corresponds to the rearming position and the slope of this section is chosen so as to obtain a stable position of rearming of the grip (23).
<IMAGE>

Abstract (fr)
Un mécanisme de commande à genouillères (28) d'un disjoncteur à boîtier moulé comporte une poignée pivotante (23) de commande d'ouverture et
de fermeture du disjoncteur et de réarmement du crochet (26) à la suite d'un déclenchement. La poignée (23) porte un galet de réarmement (38) qui
coopère avec une surface de came (39) du crochet (26), laquelle surface présente une première section de came (41) et une deuxième section de
came (42) séparées par un point de changement de pente (40). La deuxième section correspond à la position de réarmement et la pente de cette
section est choisie de manière à obtenir une position stable de réarmement de la poignée (23). <IMAGE>
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